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 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie montażu oświetlenia w parku na os. Orła Białego. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W zeszłym roku Zarząd Zieleni Miejskiej opracował projekt oświetlenia w parku 

na os. Orła Białego. Środki finansowe na ten cel przeznaczyła w planie wydatków 

Rada Osiedla Żegrze. W roku obecnym rada osiedla również zaplanowała środki tym 

razem na realizację inwestycji. Środki są jednak niewystarczające. Konieczne jest 

więc zapewnienie ze strony Zarządu Zieleni Miejskiej dodatkowego finansowania.  

W związku z tym, że wydatkowano już środki finansowe na opracowanie 

dokumentacji projektowej oraz rada osiedla zaplanowała część środków finansowych 

w swoim planie wydatków na rok 2022 zasadne jest znalezienie w budżecie Miasta 

Poznania brakującej kwoty. Mieszkańcy osiedla od 2018 roku kiedy to wykonano 

park na os. Orła Białego zabiegają o doświetlenie ostatniej „ciemnej” alejki.  

Z związku z powyższym zwracam się z prośbą o zabezpieczenie brakujących 

środków w budżecie i realizację inwestycji. 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka  

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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